
 
ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL D'EDUCACIÓ, CULTURA, ESPORT I

JOVENTUT

Sala de reunions Centre Cultural.

Mislata, 22 de novembre de 2017, 14:00 hores.

Assistents: 

Pepi Luján Martínez
Dolores Hortelano Ramón
Mari Carmen Tarín Darrocha
Ana María Julián  Ruiz
Antonio Arenas Almenar
Javier Santés Alpuente
Ximo Moreno Porcal
Fernando Gandia Escorihuela
Antonio Sanchis Navarro 
Javier Gil Marín
José María González Murgui

Secretari de la Comissió: Màriam Cardona Aranda

Assumptes tractats: 

1. Aprovació de l'acta del dia 6 d'octubre.

S'aprova l'acta de data 8 de novembre,  per unanimitat dels presents.

2. Assumptes de control. 
Contracte de subministrament impressió pancarta Biennal Mislata “Miquel Navarro 2017”,
Contracte  servei  reportatge  fotogràfic  obres  seleccionades  Biennal  Mislata  “Miquel
Navarro 2017” i Contracte assegurança “clau a clau” de l'obres seleccionades en la Biennal
Mislata “Miquel Navarro 2017”.

La Sra. Luján comença amb l'orde del dia i informa que s'han tramitat els contractes dels serveis
necessaris per a realitzar l'exposició i catàleg de les obres seleccionades en la Biennal, tots ells
amb empreses especialitzades en la matèria.
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Intervé  el  Sr.  Gil  per  a  preguntar  si  s'ha  treballat  anteriorment  amb  les  empreses  que  es
realitzaran els dits contractes, també pregunta si s'han sol·licitat més pressuposts. Contesta la
Sra. Luján que s'han demanat pressupost a diferents empreses expertes perquè els treballs a
realitzar són molt especialitzats i el criteri d'adjudicació, a més del de garantir una bona execució
tècnica. El Sr. Gil insisteix en el fet que li agradaria saber si s'ha treballat amb elles anteriorment.

Intervé el Sr. Gandia per a exposar que li resulta estrany que no s'hagen demanat pressuposts a
empreses de Mislata, ja que al seu entendre s'hauria de recolzar el comerç i les empreses locals.
Contesta la Sra. Luján reiterant que s'ha de treballar amb empreses molt especialitzades sense
tindre en compte la seua procedència buscant el millor servei en qualitat i el preu més avantatjós
per  a  l'ajuntament.   El  Sr.  Gandia  insisteix  en  el  fet  que li  pareix  “xocant” que no hi  hagen
empreses especialitzades a Mislata.  Contesta la Sra. Luján  que la seua argumentació és molt
populista perquè no cal oblidar que no es pot discriminar a cap empresa en funció de la seua
procedència i que cal treballar amb els que resulten més avantatjosos per a la corporació i que a
més es cometria  prevaricació si únicament es treballara amb empreses per ser de Mislata.

Quant a les preguntes fetes en l'anterior comissió, la Sra. Luján respon pel que fa a la pregunta
del Sr.  Gil  sobre una màquina en mal funcionament a la piscina coberta que no sap a quina
màquina es referix pel que no li pot donar una resposta. El Sr. Gil  contesta que no sap tampoc de
quina màquina es tracta i que preguntarà per a fer-li-ho saber.
Referent  a  la  pregunta  del  Sr.  Gil  sobre  els  convenis  amb Piccolo  i  el  CIM  informa  que  els
Convenis  són  per  a  les  escoles  d'educands  d'ambdós  entitats  i  que  si  li  interessa  li  pot
proporcionar còpia dels convenis.
Referent a la pregunta del Sr. Gil sobre les obres als col·legis, els remet al Departament d'obres,
concretament al tècnic Vicente Perelló, per a obtindre una informació més precisa sobre el que
pregunten.
Sobre la pregunta del Sr. Gandia sobre les dades d'escolarització informa que encara no se la pot
donar perquè els col·legis no han proporcionat encara la informació definitiva sobre l'alumnat
efectivament matriculat. 
Referent a la informació sol·licitada pel Sr. Gandia sobre els cursos per a jóvens i el cursos del
Centre Sociocultural la Fàbrica informa que ja se'ls ha fet arribar el fullet informatiu.

3. Precs i preguntes

El Sr. Gil intervé per a donar l'enhorabona als tècnics municipals per l'organització de l'entrega de
premis de literatura  i aprofita per a demanar que en futures ocasions se'ls invite formalment. La
Sra. Luján explica que no tenia constància d'aquesta situació i que hauria d'haver-los arribat la
invitació  i  el  llibre.  Aprofita  per  a  recordar  que  en  la  Comissió  informativa  anterior  se'ls  va
convidar a l'acte.
El Sr. Gil pregunta per informació sobre les bases per a poder fer exposicions al centre Cultural, a
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la Casa de la Dona i al Centre Jove del Mercat, així com dels horaris d'obertura de les mateixes i
com es publiciten les exposicions.
Continua preguntant si abans de fer la reforma de les pistes del Complex esportiu de La Canaleta
es va parlar amb els usuaris i amb els clubs per a conéixer les seues necessitats. També exposa
que al  pavelló de la Canaleta hi ha una queixa per la falta d'una cortina en un finestral que
resulta molt molest en determinats moments dels entrenaments, aporta una fotografia per a
aclarir  de  quin  finestral  es  tracta,  i  exposa  que  no entén  per  què  no  es  va  incloure  la  dita
reparació en la reforma.
El Sr. Gil continua preguntant sobre l'existència d'un inventari d'elements històrics del municipi.
També pregunta si queden activitats pendents del projecte MislataJove 20-02 enguany, i en el
cas d'haver finalitzat vol saber el cost total i tindre accés a l'expedient.
Finalment, el Sr. Gil pregunta sobre quina és la intervenció de la policia local en les hores d'accés
als col·legis, sobretot perquè li consta que hi ha hagut problemes en el carrer Pare Llançol i  en el
carrer Sant Antoni a l'altura de Pare Llançol i a l'altura de la Fàbrica de Payà, acaba proposant que
es reforcen aqueixos punts.
El  Sr.  Gandia  reitera  que  vol  tindre  accés  als  expedients  de  les  activitats  MislataJove  Fest  i
MislataJove 22-02.
El Sr. Gandia reitera la seua pregunta de comissions anteriors sobre la ràtio d'atenció d'alumnes
amb necessitats  especials,  vol  saber  si  es  mantenen  les  xifres  després  dels   “retallades” de
Conselleria. La Sra. Luján contesta que la ràtio varia en funció dels xiquets i xiquetes escolaritzats
cada  any  amb  aquestes  característiques  i  que  cada  col·legi  organitza  els  seus  recursos  de
professorat especial per a atendre correctament aquestes necessitats,  reitera que “retallades” de
professorat a Mislata no hi  ha hagut. La Sra. Julián intervé per a exposar que cap director o
directora de col·legi ha comunicat la falta de professorat per a atendre aquest alumnat el que
significa que la  situació  està correcta.  La Sra.  Luján intervé novament per a explicar  que els
professors de Pedagogia Terapèutica estan alliberats en un nombre d'hores per a reforçar als
especialistes i que no quede cap cas per atendre.
El Sr.  Gandia  sol·licita un informe amb el nombre d'educadors de cada col·legi en els cursos
2014-15, 2015-16 i 2016-17. La Sra. Luján contesta que és complicat tindre aquesta informació
perquè no és una competència municipal i per tant és difícil aconseguir-la.
Intervé la Sr. Luján per a contestar que se'ls proporcionarà la informació sobre les bases d'accés a
les  sales  d'exposició  municipals.  Quant  a  les  obres  de  reforma  de  les  pistes  de  la  Canaleta
informa que sí es parlarà amb clubs i usuaris abans de donar inici a les obres.
Intervé el Sr. Arenas per a informar que s'han encarregat uns vinils per als finestrals sense cortina
en el pavelló de la Canaleta.
Intervé la Sra. Luján i exposa que s'informarà prompte de l'existència o no d'un inventari sobre
els elements històrics del municipi.
Intervé el Sr. Moreno per a informar que el programa MislataJove 22-02 ja ha finalitzat i que en
breu se'ls proporcionarà la informació sol·licitada.
Finalment, la Sra. Luján exposa que s'informarà sobre la col·laboració de la policia local en els
accessos als col·legis en les hores d'entrada i s'estudiarà la Proposta formulada pel Sr. Gil.
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I, sense més assumptes a tractar, a les 14:40 hores, s'alça la sessió, del contingut de la qual s'estén
la present acta, i de tot això, com a secretària, certifique. 

LA PRESIDENTA, LA SECRETÀRIA, 
  

ELS REGIDORS/LES REGIDORES ASSISTENTS,
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